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Pracovní materiál č. 9.0. 
 

PETICE K PŘEHODNOCENÍ REVITALIZACE NÁMĚSTÍ 
 

Pracovní materiál pro 42. zasedání Zastupitelstva města Stříbra dne 11.10. 2010 

Zpracoval : Bc. Jan Macák  

Předkládá : Mgr. Miroslav Nenutil, starosta 

 

Návrh na usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí: 
Petici podanou dne 03. září 2010 ve které se někteří občané domáhají zrušení projektu revitalizace 

Masarykova náměstí ve Stříbře 

Přílohy : 
Text petice – Znění petice a jmenný seznam je k nahlédnutí u tajemníka městského úřadu 

Odpověď zaslanou podateli 

 

Důvodová zpráva : 
Městskému úřadu ve Stříbře byla dne 03. září 2010 doručena petice údajně paní Xxxx, Plzeň s tím, že 

občané požadují zastavení revitalizace Masarykova náměstí ve Stříbře. U podané petice však není 

zcela jasné, kdo ji podal.  

Pod textem petice je podepsáno 152 podpisů. Do počtu není započítán 7. list s 28 podpisy, kdy vůbec 

není zřejmé, zda občané se vyjadřovali ke stejné petici, či podpisy patří k něčemu jinému.U 121 jmen 

a podpisů však není uvedeno celé bydliště. U 38 jmen je uvedeno jiné bydliště než města Stříbra, popř. 

jeho částí.   
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Informace k petici přijaté dne 3. září 2010  
 
 
Paní Xxxx, 
 
peticí podanou na zdejší Městský úřad Stříbro dne 3. září 2010 se někteří občané města Stříbra 
domáhají přehodnocení rozhodnutí Zastupitelstva města Stříbra o revitalizaci náměstí ve Stříbře. 
Z petice však není zcela zřejmé, koho informovat o stanovisku k obsahu petice a způsob jejího 
vyřízení. Pokud platí informace z průvodního dopisu a za Vás jen „někdo“ nevystupoval bez 
Vašeho vědomí (zcela chybí Váš vlastnoruční podpis a to jak pod peticí samotnou, tak i pod 
průvodním dopisem, kde je navíc uvedené odlišně bydliště než v obsahu samotné petice), pak jste 
zřejmě podatel petice a dovoluji si Vás informovat ve smyslu zákona. 
 
Město Stříbro svůj záměr k revitalizaci náměstí deklarovalo na několika svých jednáních. Nejprve 
projednalo, že se zapojí do architektonické soutěže o cenu Petra Parléře s tím, že různí architekti 
v rámci celé ČR soutěžili se svým řešením revitalizace náměstí ve Stříbře. Při této soutěži byli 
občané města přizváni i na obhajobu architektonických prací jednotlivými autory. Poté všechny 
návrhy revitalizace náměstí byly občanům města předloženy na veřejně přístupné výstavce 
i s možností vyjádřit se k jednotlivým variantám řešení. Pod vlivem této diskuze ve městě se věcí 
opětovně zabývalo Zastupitelstvo města Stříbra a odsouhlasilo si variantu revitalizace náměstí, 
která se občanům města nejvíce líbila, a začalo činit kroky k vlastní realizaci. Navíc o revitalizaci 
náměstí byli občané informováni i v tisku a na internetových stránkách. 
 
Po celou dobu se neozvali žádní občané města Stříbra, kteří by nějakým způsobem vyjadřovali 
svůj nesouhlas se způsobem revitalizace náměstí. Nevím z jakého důvodu se najednou zvedla od 
některých občanů města nesouhlasná aktivita s revitalizací náměstí. Bohužel musím konstatovat, 
že někdy cítím, že je to zřejmě z neúplných informací. Z petice mne velmi překvapilo, že 
k revitalizaci náměstí ve Stříbře se vyjadřují občané Plzně, Odolené Vody, Kokašic, Trpíst, 
Litvínova, Telic, Únehlí, Černošíma, Kladrub, Erpužic, Prahy, Zálezel, Horních Kozolup, Víchova, 

 

Xxxx 

326 00 Plzeň 
 
 



 

Záchlumí, Pardubic, Svojšína, Kšic, Kostelce, Sytna, Toužimi, Tachova, a Brodu. Tedy obcí, které 
si na svém území ve své samosprávné činnosti jistě také sami rozhodují o svých záležitostech. 
Nepovažuji jejich vyjádření o tom, zda občané města Stříbra si zrekonstruují své náměstí tak či 
onak za relevantní. 
 
I přes výše uvedené vyjádření k petici tuto předložím na jednání 42. Zastupitelstva města Stříbra 
dne 11. října 2010. Věřím, že jednotliví zastupitelé občanů města Stříbra, kteří jimi byli řádně 
zvoleni, aby vykonávali v orgánech města jejich vůli, k věci zaujmou stanovisko, které bude 
vyhovovat většině občanů města Stříbra. 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
 
 
Mgr. Miroslav Nenutil 
starosta města Stříbra 


